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Vragen Leefbaar Huizen m.b.t. AOW-ers en gebruikmaking van de 
voedselbank. 
  
Naar aanleiding van verschillende berichten in de media op 5 augustus 2022 
dat steeds meer ouderen net een AOW-uitkering gebruik moeten maken van 
de voedselbank door de inflatie, de hogere energieprijzen heeft de fractie van 
Leefbaar Huizen de volgende vragen: 
  

1. Is er hier ook sprake van in Huizen? 
2. Zo ja, om hoeveel mensen gaat het? 
3. Welke maatregelen kan de gemeente/het college nemen om deze groep te 

ondersteunen? 
4. Welke maatregelen gaat de gemeente/het college nemen mocht dit zich 

voordoen? 
5. Zijn er andere gemeenten die regelingen hiervoor hebben/ hier op 

inspelen? 
6. Zo ja welke? 

  
 

 

Namens de fractie van Leefbaar Huizen, 

Edwin Koning 
Raadslid / Commissielid ABM 
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